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Vragen ex. artikel 44 van het regelement van orde van de gemeenteraad.
Vragen n.a.v. het artikel: ‘Lawaaiig’ terras nekt Weeshuys (de Stentor, 21 mei 2021)

Zwolle, 23 mei 2021

Geacht College van burgemeester & wethouders,

Zwolle heeft haar uiterste best gedaan om tijdens de coronacrisis met ondernemers mee te denken 
en soepel te zijn. Het is belangrijk dat we dit volhouden en die flexibele houding in stand houden. In 
de Stentor van 21 mei 2021 zien we dat restaurant Het Weeshuys met de handen in het haar zit 
vanwege de onzekerheid of hun terras wel kan blijven bestaan.

Juist dit terras is een voorbeeld hoe we vorig jaar hebben gekeken wat er tóch kan. Er is ontzettend 
veel gevraagd van ondernemers in onze stad, zeker ook van de horeca. Stap voor stap heropent onze 
samenleving zich weer waarbij ondernemers nog met veel onzekerheden te maken hebben. We 
moeten daarom alle ruimte geven aan ondernemers om zich uit deze coronacrisis te kunnen 
ondernemen. Dat vraagt uiteraard dat zowel ondernemers, omwonenden als gemeente met een 
oplossing uit de voeten kunnen. Dat brengt onze fractie tot de volgende vragen.

1. Kan de wethouder weergeven hoe de ervaringen van het terras afgelopen zomer waren? Zijn 
er klachten gekomen, zo ja hoe is daar door gemeente en ondernemers mee omgegaan? Is er 
met het Weeshuys en omwonenden samen gesproken over mogelijkheden om eventuele 
overlast te verminderen?

2. Welke afspraken zijn vorig jaar gemaakt om het terras mogelijk te maken en in hoeverre 
kunnen die afspraken ook dit jaar voortgezet worden? 

3. Is de wethouder bereid met de ondernemers en betrokken omwonenden om te kijken of er 
vooraf kaders of voorwaarden te stellen zijn waarin het mogelijk is voor het Weeshuys om 
het terras uit te zetten met minder onzekerheid over de tijdelijkheid/het intrekken?

4. In het gebied van de Schuurmanstraat is in de herontwikkeling expliciet de wens tot horeca 
opgenomen. Dit ligt op een steenworp afstand van het terras. Hebben eventuele 
bestemmingsplanwijzigingen ook invloed op het Groot Wezenland?

Namens de fractie van de VVD,

Johran Willegers 


